
Schriftelijke vraag over – de heraanleg van de verkeersdrempel in de Onze Lieveheersbeestjeslaan 
 

Ik verneem van inwoners van de Onze Lieveheersbeestjeslaan dat de verkeersdrempel in hun straat 
verlaagd werd om de doorgang van de bussen, tijdens de werken aan de tramsporen, te faciliteren. Aan 
de inwoners werd gezegd dat deze verkeersdrempel na der werken aan de tramsporen en beëindigen 
van de dienst met de trambus, terug in de oorspronkelijke staat zouden worden hersteld.  

Kan het college mij informeren of deze verkeersdrempel effectief werd verlaagd. Zo ja, wat is de 
argumentatie om de verkeersdrempel te verlagen en hoe past dit binnen de invoering van een zone 
dertig door de gemeente? Wie heeft de kosten voor de aanpassing gedragen? 

Kan het college mij informeren wanneer de verkeersdrempel terug in zijn oorspronkelijke staat zal 
hersteld worden? 

Jos Bertrand 
 
 
ANTWOORD 

 

Ik bedank u voor uw interpellatie. 

De weguitholling werd inderdaad verlaagd om de doorgang van de bus tijdens de werkzaamheden 
van tram 8 te vergemakkelijken en om de weerslag van de geluidshinder en eventuele trillingen te 
verminderen. 

Momenteel is er niet voorzien om hem te herstellen in zijn originele staat wij zullen zien of het 
noodzakelijk is in verband met de aanpassingen die de MIVB ons zal voorstellen voor de doorgang 
van de bus in de laan. 
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